
\&quot;N-avem nevoie de Directia Agricola\&quot;
Crescatorii de bovine nu mai vor sa auda de Directia Agricola. Directorul Nicolae Troanca spune ca e
doar o problema personala.
 Asociatia Crescatorilor de Bovine din judetul Sibiu a anuntat ieri ca rupe orice legatura cu Directia
Agricola si pentru Dezvoltare Rurala. Motivul il constituie vizita la Sibiu zilele acestea a doua delegatii
de agricultori din Franta si Polonia. „in loc sa fie convocati la aceste intalniri reprezentantii asociatiilor
care cunosc in detaliu politicile agricole din Romania si interesati direct de functionarea camerelor
agricole din statele europene si de politicile agricole privind cresterea animalelor, conducerea DADR
Sibiu a preferat organizarea unor intalniri festive cu simpozioane formale. Acest incident nu este
singular, conducerea DADR Sibiu a avut atitudini de sfidare permanenta a producatorilor agricoli sibieni.
Desi avem forme asociative puternice, in loc sa fim sprijiniti suntem evitati si ignorati cum s-a intamplat
si in acest caz ", arata presedintele asociatiei, Andrei Marcel. Mai mult decat atat, crescatorii de ovine
sunt hotarati sa rupa orice legatura cu Directia Agricola. Consideram ca o politica agricola eficienta se
poate face numai cu consultarea si implicarea directa a producatorilor si nu cu  ifosele si aberatiile
functionarilor din DADR Sibiu. in aceste conditii asociatiile judetene a Crescatorilor de bovine si ovine
din judetul Sibiu inceteaza orice colaborare cu DADR Sibiu intrucat crescatorii pot sa-si desfasoare
activitatea fara acesti functionari care nu ne sunt utili desi sunt platiti din banii nostri ", continua Andrei
Marcel in protestul semnat ieri de asociatia crescatorilor de bovine.
 De partea cealalta, directorul DADR este mult mai linistit si spune ca Andrei Marcel are o problema
personala cu institutia pe care o conduce. „Am avut o discutie de dimineata cu domnul Marcel si dansul
s-a suparat pe noi ca nu l-am invitat si pe el la intalnire. A fost o mica eroare de organizare din partea cui
s-a ocupat de aceasta intalnire ", a explicat Nicolae Troanca.
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